



19401 S Harborage Way  
Torrance, CA 90501  
Phone: (310) 533-3800  
Fax: (310) 533-3899

親愛的好市多會員您好：

2021年4月8日

根據好市多購買紀錄，您在 2021/02/24 至 2021/03/26 這段時間，於好市多購買#130439 或#130440 AIRLIFT 電動升降桌。我們想通知您，部分商品的變壓器可能有異常狀況，並在控制器上顯示"Error E07"的故障代碼（請見說明書中錯誤代碼指示）。如果控制器上出現 "Error E07"代碼，請您攜帶商品及會員卡至鄰近的好市多賣場或線上購物平台申請辦理退貨作業。

造成您的不便，我們深表歉意。

若有任何疑問，請洽台灣好市多客服中心 449-9909

(市話請直撥不加區碼,手機撥打請加 02) · 服務時間:週一至週日 09:30 am ~ 09:30 pm

Dear Valued Costco Member,

April 08, 2021

Costco's records indicate that you have recently purchased our **airLIFT Electric Height Adjustable Standing Desk # 130439 or #130440**, between the dates of 2021/02/24 and 2021/03/26. We would like to inform you that there may be an issue with the desk's transformer. This is indicated by an **"Error E07"** code displayed on the Controller (Part D in the Instruction Manual).

If the **"Error E07"** code appears on the controller please return the desk to Costco Wholesale for a full refund.

If you have any questions, please contact Costco Taiwan Customer Service at 449-9909 (For local calls, please dial directly without adding area code, please add 02 for mobile phone)

(Service time: Monday to Sunday 09:30 am ~ 09:30 pm)

Sincerely,



Mark H. Bevan  
Vice President

